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Pełny zapis przebiegu posiedzenia

Komisji Finansów Publicznych (nr 321)
7 lipca 2022 r.
Komisja Finansów Publicznych, obradująca pod przewodnictwem posła Andrzeja 
Kosztowniaka (PiS), przewodniczącego Komisji, rozpatrzyła:

– sprawozdanie z wykonania budżetu państwa za okres od 1 stycznia 
do 31 grudnia 2021 r. (druk nr 2306) wraz z przedstawioną przez prezesa 
Najwyższej Izby Kontroli „Analizą wykonania w 2021 r. budżetu państwa 
i założeń polityki pieniężnej” (druk nr 2347) oraz wniosek w przedmiocie 
absolutorium dla Rady Ministrów.

W posiedzeniu  udział  wzięli: Sebastian Skuza  sekretarz  stanu w Ministerstwie  Finansów wraz 
ze współpracownikami, Elwira Bubel-Malinowska  dyrektor Departamentu Budżetu  i Finansów 
Ministerstwa Aktywów Państwowych, Adam Orzechowski dyrektor Departamentu Budżetu Mini-
sterstwa Infrastruktury, Stanisław Jarosz dyrektor Departamentu Budżetu i Finansów Najwyższej 
Izby Kontroli, Błażej Kmieciak przewodniczący Państwowej Komisji do spraw wyjaśniania przypad-
ków czynności skierowanych przeciwko wolności seksualnej i obyczajności wobec małoletniego poniżej 
lat 15 wraz ze współpracownikami. 

W posiedzeniu udział wzięli pracownicy Kancelarii Sejmu: Michał Nowak – wicedyrektor Biura Komi-
sji Sejmowych, Anna Woźniak i Paulina Gontarz – z sekretariatu Komisji w Biurze Komisji Sejmo-
wych; Wojciech Białończyk, Łukasz Kasiak oraz Jacek Pędzisz – legislatorzy z Biura Legislacyj-
nego oraz Zofia Szpringer – specjalista z Biura Analiz Sejmowych.
Przewodniczący poseł Andrzej Kosztowniak (PiS):

Dzień  dobry. Witam  państwa  bardzo  serdecznie  w dniu  dzisiejszym  na posiedzeniu 
Komisji Finansów Publicznych. Bardzo serdecznie pragnę przywitać naszych gości, a tak 
naprawdę odnoszę wrażenie, że bliskich współpracowników. 
Witam serdecznie pana ministra Sebastiana Skuzę, sekretarza stanu w Ministerstwie 

Finansów, składając na pana ręce podziękowanie za wszystkie komisje i ciężkie godziny 
pracy. Dziękuję serdecznie również za przybycie panu Błażejowi Kmieciakowi, przewod-
niczącemu Państwowej Komisji do spraw pedofilii – dzień dobry, witamy serdecznie pana 
przewodniczącego. Witam serdecznie pana Stanisława Jarosza, dyrektora Departamentu 
Budżetu i Finansów w Najwyższej Izbie Kontroli, wraz z pracownikami. Witam wszyst-
kich gości przybyłych na dzisiejsze posiedzenie Komisji.
Proszę  państwa,  otwieram  posiedzenie  Komisji  Finansów  Publicznych,  stwier-

dzając  jego  kworum.  Porządek  dzienny  posiedzenia  przewiduje  rozpatrzenie  spra-
wozdania z wykonania budżetu państwa za okres od 1 stycznia do 31 grudnia 2021 r. 
(druk nr 2306) wraz z przedstawioną przez prezesa Najwyższej Izby Kontroli „Analizą 
wykonania w 2021 r. budżetu państwa i założeń polityki pieniężnej” (druk nr 2347) oraz 
wniosku w przedmiocie absolutorium dla Rady Ministrów.
Czy są uwagi do porządku dziennego? Nie widzę. Dziękuję. Tym samym uważam 

porządek dzienny za przyjęty.
Przystępujemy do realizacji porządku dziennego. W toku 14 posiedzeń, które odbyły 

się od 21 czerwca, Komisja Finansów Publicznych rozpatrzyła sprawozdanie z wykona-
nia budżetu w zakresie własnych części budżetowych oraz 26 opinii komisji sejmowych. 
W toku posiedzeń Najwyższa Izba Kontroli przedstawiła swoje oceny wykonania części 
budżetowych oraz planów finansowych funduszy celowych. Komisje branżowe przedsta-
wiły wnioski o pozytywne oceny wykonania części budżetowej, poza negatywnymi oce-
nami Komisji Infrastruktury w działach – Łączność, Transport; Komisji Sprawiedliwości 
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i Praw Człowieka – Sąd Najwyższy, Państwowej Komisji do spraw wyjaśniania przypad-
ków czynności skierowanych przeciwko wolności seksualnej i obyczajności wobec mało-
letnich poniżej lat 15, Komisji do Spraw Kontroli Państwowej i Najwyższej Izby Kontroli.
Szanowni państwo, w toku wcześniejszych posiedzeń Komisja nie przyjmowała opinii 

komisji sejmowych ani ocen poszczególnych części budżetowych,  lecz tylko  i wyłącz-
nie je omówiła. Dyskusje nad wykonaniem budżetu zostały zakończone. Proszę pań-
stwa, w ocenie Komisji pozostaje jeszcze przeprowadzenie głosowania, które odbędzie 
się na tym posiedzeniu Komisji. Prezydium Komisji proponuje przyjęcie następującego 
projektu uchwały Sejmu. Rozumiem, że zostały… Są na iPadach już. Okej. Dobrze.
Szanowni  państwo, mamy  treść  uchwały  na naszych  iPadach,  ale  pozwolę  sobie 

ją przytoczyć: „Uchwała Sejmu Rzeczypospolitej Polskiej z dnia 7 lipca w sprawie spra-
wozdania z wykonania budżetu państwa za okres od 1 stycznia do 31 grudnia 2021 r. 
(druk nr 2306) oraz w sprawie absolutorium dla Rady Ministrów. 1. Sejm Rzeczypospo-
litej Polskiej przyjmuje sprawozdanie z wykonania budżetu państwa za okres od 1 stycz-
nia do 31 grudnia 2021 r. 2. Sejm Rzeczypospolitej Polskiej udziela Radzie Ministrów 
absolutorium za okres od 1 stycznia do 31 grudnia 2021 r. 3. Sejm Rzeczypospolitej Pol-
skiej zwraca się do innych dysponentów poszczególnych części budżetowych o podjęcie 
działań mających na celu usunięcie nieprawidłowości wskazanych przez Najwyższą Izbę 
Kontroli”.
Proszę  państwa,  odczytany  pkt  1  i 2  stanowią  realizację  wymogów  zawartych 

w art. 226 Konstytucji. Komisja musi podjąć decyzję o przyjęciu albo odrzuceniu spra-
wozdania z wykonania budżetu państwa oraz udzieleniu albo odmowie udzielenia abso-
lutorium dla Rady Ministrów.

Poseł Krystyna Skowrońska (KO):
Chcę się odnieść w dwóch zdaniach…

Przewodniczący poseł Andrzej Kosztowniak (PiS):
Sekundkę, pani przewodnicząca, dobrze?
W toku prac Komisji zgłoszono trzy wnioski o negatywne zaopiniowanie części budże-

towej, które zostały przedstawione posłom członkom Komisji. Proszę państwa, będziemy 
przystępować do głosowania, ale zanim przejdziemy do głosowania nad poszczególnymi 
wnioskami, bardzo proszę o zabranie głosu panią przewodniczącą Krystynę Skowrońską. 
Bardzo proszę.

Poseł Krystyna Skowrońska (KO):
Szanowny panie przewodniczący, panie i panowie posłowie, panie ministrze. Zabiera-
jąc głos w sprawie tej uchwały, na wstępie chciałabym bardzo serdecznie podziękować 
za wspólną pracę pracownikom sekretariatu Komisji Finansów, państwu legislatorom. 
Wczoraj przy budżecie, realizacji budżetu Sejmu nie podziękowałam, a myślę, że podzię-
kowania szczególnie należą się pracownikom Wszechnicy, którzy spotykali się z nami 
i z naszymi gośćmi, których mieliśmy w Sejmie.
A teraz, co do uchwały…

Głos z sali:
Jeszcze Biuro Analiz Sejmowych.

Poseł Krystyna Skowrońska (KO):
I Biuru Analiz Sejmowych.
Ale teraz, co do projektu tej uchwały –  jesteśmy przeciwko jej przyjęciu, bo mate-

riały, czyli sprawozdanie z wykonania budżetu i ten budżet, pokazują tylko część wydat-
ków, nad którymi parlament ma kontrolę poprzez Najwyższą Izbę Kontroli. Cały dług 
państwa wynosi 1 490 000 000 tys. zł, a wydaje się, że poza budżetem wydano przeszło 
300 000 000 tys. zł. Gdybyśmy tak porównali oba złożone zobowiązania, to obciążenie 
dla każdego obywatela wynosiłoby około 50 tys. zł. 
Myślę,  że panie  i panowie posłowie,  którzy brali  udział w posiedzeniach Komisji, 

zapoznali się w sposób bardzo szczegółowy między innymi z opiniami Komisji. Komisja 
Sprawiedliwości sformułowała wniosek o negatywne wykonanie budżetu w części 04 – 
Sąd Najwyższy, Komisja Infrastruktura w części 29 – Łączność i w części 39 – Transport. 



a.k.                5

Pełny ZaPis PrZebiegu Posiedzenia:  
Komisji Finansów Publicznych (nr 321)

Ale Komisja Sprawiedliwości również w części 89 – Państwowa Komisja do spraw wyja-
śniania przypadków czynności skierowanych przeciwko wolności seksualnej i obyczajo-
wości wobec małoletniego poniżej lat 15.
Ponadto w trakcie debaty nad wykonaniem budżetu zostały  sformułowane nega-

tywne wnioski przez posłów koreferentów, m.in.: w części 27 przez pana posła Arka-
diusza Marchewkę, w części planu finansowego Państwowego Gospodarstwa Wodnego 
Wody Polskie przez pana posła Marka Sowę, ale także przy planie finansowym funduszu 
celowego – CEPiK przez pana posła Arkadiusza Marchewkę. 
Są to powody, dla których nie możemy poprzeć wniosku, poza uwagami i wnioskami, 

które były przedstawiane Komisji w trakcie prac nad wykonaniem budżetu za rok 2021. 
Będziemy  głosowali  przeciwko  przedłożonemu  i wcześniej  odczytanemu przez  pana 
przewodniczącego projektowi. Będziemy głosowali przeciwko przyjęciu sprawozdania 
z wykonania budżetu i udzieleniu absolutorium Radzie Ministrów z pracy w roku 2021. 
Dziękuję bardzo.

Przewodniczący poseł Andrzej Kosztowniak (PiS):
Bardzo dziękuję.
Szanowni  państwo,  mam  pytanie  techniczne  do Biura  Legislacyjnego.  Proszę 

mi powiedzieć, czy będziemy głosować każdy z wniosków z osobna, czy głosujemy całość?

Poseł Krystyna Skowrońska (KO):
Nie, całość.

Legislator z Biura Legislacyjnego Wojciech Białończyk:
Panie przewodniczący, szanowni państwo, wnioski złożone zarówno przez komisje bran-
żowej, jak i przez państwa posłów, dotyczące negatywnej opinii dla wykonania budżetu 
we wskazanych w tych wnioskach częściach, należy głosować odrębnie, bo to są odrębne 
wnioski. Przyjęcie któregokolwiek z tych wniosków będzie skutkowało dodaniem kolej-
nego punktu w projekcie uchwały, w treści takiej jak zazwyczaj. W tymże punkcie Sejm 
zwraca uwagę na nieprawidłowości w wykonaniu budżetu państwa w części, która zosta-
nie przegłosowana. Dziękuję.

Przewodniczący poseł Andrzej Kosztowniak (PiS):
Bardzo dziękuję.
Proszę państwa, w takim razie tym samym będziemy mieć osiem głosowań w odnie-

sieniu do poszczególnych części. Proszę państwa, przechodzimy do głosowania nad wnio-
skiem nr 1 dotyczącym części 04 – Sąd Najwyższy.

Poseł Krystyna Skowrońska (KO):
A czy nie można łącznie, jak będzie wniosek?

Przewodniczący poseł Andrzej Kosztowniak (PiS):
Nie, nie.

Poseł Krystyna Skowrońska (KO):
Nie można. Okej.

Legislator Wojciech Białończyk:
Problem w tym, że to nie pani przewodnicząca jest autorem tych wniosków, więc stąd 
nie ma…

Poseł Krystyna Skowrońska (KO):
Dobrze. Dobrze.

Legislator Wojciech Białończyk:
…nie ma powodu, żeby wnioskować o ich łączne głosowanie. Dziękuję.

Poseł Zdzisław Sipiera (PiS):
Panie przewodniczący!

Przewodniczący poseł Andrzej Kosztowniak (PiS):
Proszę państwa, koledzy i koleżanki posłowie zwracają mi uwagę, że…
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Poseł Krystyna Skowrońska (KO):
To nie europarlament.

Przewodniczący poseł Andrzej Kosztowniak (PiS):
…zakłócamy sobie wspólną pracę, więc gorąco proszę o wyciszenie rozmów.
Proszę państwa, jeszcze raz. Przechodzimy do głosowań poszczególnych części, wnio-

sków nr 1–8, które mamy w informacjach na iPadzie, myślę, że również w wydrukowa-
nych informacjach. Poddaję pod głosowanie wniosek nr 1 dotyczący części 04 – Sąd Naj-
wyższy, o negatywne zaopiniowanie. Kto jest za negatywnym zaopiniowaniem wniosku?

Poseł Krystyna Skowrońska (KO):
Jak nie?
Kto jest za przyjęciem wniosku, tak.

Przewodniczący poseł Andrzej Kosztowniak (PiS):
Proszę, panie mecenasie.

Legislator Wojciech Białończyk:
Tu chodzi  o negatywne  zaopiniowanie  wykonania  budżetu,  czyli  przyjęcie  wniosku 
o negatywne zaopiniowanie.

Poseł Krystyna Skowrońska (KO):
Przyjęcie wniosku.

Poseł Tadeusz Cymański (PiS):
Zaprzeczenie zaprzeczenia i….

Przewodniczący poseł Andrzej Kosztowniak (PiS):
Przepraszam. Proszę państwa, czy mamy już uruchomiony system? Tak? Proszę państwa, 
jeszcze raz, przechodzimy do głosowania nad pierwszym wnioskiem, część 04 – Sąd Naj-
wyższy.
Kto jest za przyjęciem wniosku pierwszego…

Poseł Krystyna Skowrońska (KO):
O negatywną ocenę.

Przewodniczący poseł Andrzej Kosztowniak (PiS):
…o negatywną opinię dla części 04? Kto jest przeciw?
Ja mam prośbę, jeżeli można, żeby włączyć moją maszynkę do głosowania.

Poseł Adam Gawęda (PiS):
Jest. A karta?

Przewodniczący poseł Andrzej Kosztowniak (PiS):
Ja się logowałem. O! Bardzo dziękuję, choć byłem przekonany, że się już zalogowałem.
Kto się wstrzymał? Bardzo proszę o podanie wyników głosowania.
Głosowało 49 posłów. Za – 20, przeciw – 29, nikt się nie wstrzymał. Tym samym 

wniosek nie uzyskał poparcia.
Przechodzimy do głosowania nad wnioskiem drugim, część 07 – Najwyższa Izba Kon-

troli. Proszę państwa, kto jest za przyjęciem wniosku dotyczącego części 07 – Najwyższa 
Izba Kontroli?

Poseł Izabela Leszczyna (KO):
Ale jaki jest wniosek? O negatywne…

Przewodniczący poseł Andrzej Kosztowniak (PiS):
O negatywne zaopiniowanie.

Poseł Izabela Leszczyna (KO):
O negatywne.

Poseł Zofia Czernow (KO):
Ale o jakim wniosku jest mowa?



a.k.                7

Pełny ZaPis PrZebiegu Posiedzenia:  
Komisji Finansów Publicznych (nr 321)

Przewodniczący poseł Andrzej Kosztowniak (PiS):
Proszę państwa, jeszcze raz. Kto jest za przyjęciem wniosku drugiego, część 07 – Najwyż-
sza Izba Kontroli, o negatywną ocenę wykonania budżetu? Kto jest za? Kto jest przeciw? 
Kto się wstrzymał?
My jesteśmy… Proszę państwa, przepraszam bardzo, bo… Proszę państwa, mam 

gorącą prośbę o wyciszenie rozmów, bo być może ja dzisiaj też nie mogę się jakoś skupić, 
a państwo rozmawiacie… Czy możemy wyciszyć rozmowy? Zewsząd dochodzą… Proszę 
państwa, proszę… Możemy powtórzyć to głosowanie? No bo…

Głosy z sali:
Nie! Głosowanie jest zamknięte.

Przewodniczący poseł Andrzej Kosztowniak (PiS):
Nie zamknąłem…

Poseł Paulina Hennig-Kloska (Polska2050):
Panie przewodniczący, nie ma żadnych podstaw, żeby powtarzać głosowanie.

Głos z sali:
Ale nie zostało zamknięte głosowanie, pani poseł.

Poseł Jarosław Krajewski (PiS):
Wciąż trwa głosowanie.

Poseł Adam Gawęda (PiS):
Głosowanie nie jest zamknięte.

Poseł Paulina Hennig-Kloska (Polska2050):
To niech wszyscy zagłosują i kończymy.

Poseł Adam Gawęda (PiS):
Nie jest zamknięte.

Przewodniczący poseł Andrzej Kosztowniak (PiS):
Proszę państwa, jeszcze raz powtarzam, głosujemy nad wnioskiem nr 2, części 07, doty-
czącym Najwyższej Izby Kontroli, wniosek o negatywną ocenę wykonania budżetu.
Kto jest za?

Poseł Paulina Hennig-Kloska (Polska2050):
O, a wcześniej pan przewodniczący inaczej sformułował.

Poseł Krystyna Skowrońska (KO):
Panie przewodniczący, kto jest przeciw? Mogę prosić o zakończenie głosowania?

Przewodniczący poseł Andrzej Kosztowniak (PiS):
Kto jest przeciw? Kto się wstrzymał?

Poseł Krystyna Skowrońska (KO):
Chciałabym bardzo serdecznie poprosić o zakończenie głosowania. Jeszcze jest wstrzy-
manie. Czy mogę prosić o zakończenie głosowania?

Głos z sali:
Prosić można.

Poseł Paulina Hennig-Kloska (Polska2050):
Panie przewodniczący, bo nie skończymy tego posiedzenia Komisji. Panie przewodni-
czący, bo my nie wyjdziemy do wieczora z tej Komisji.

Przewodniczący poseł Andrzej Kosztowniak (PiS):
Pani poseł, ale mi bardzo przyjemnie w pani towarzystwie, więc myślę, że…

Poseł Paulina Hennig-Kloska (Polska2050):
Co?

Przewodniczący poseł Andrzej Kosztowniak (PiS):
Nie co, tylko inaczej.
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Poseł Paulina Hennig-Kloska (Polska2050):
Nie dosłyszałam, panie przewodniczący, więc nie wiem, z czym się pan do mnie zwraca.

Przewodniczący poseł Andrzej Kosztowniak (PiS):
Że mi czas bardzo miło płynie w pani towarzystwie, więc tyle.

Głos z sali:
Panie przewodniczący, powie pan, na co czekamy?

Poseł Paulina Hennig-Kloska (Polska2050):
Wyniki drukują. Weźcie i podejmijcie wreszcie tę decyzję.

Przewodniczący poseł Andrzej Kosztowniak (PiS):
Proszę państwa, proszę o zamknięcie głosowania.

Głos z sali:
Panie przewodniczący, a jeszcze wstrzymujących nie było.

Przewodniczący poseł Andrzej Kosztowniak (PiS):
A, wstrzymujące? Przepraszam bardzo.

Głos z sali:
Liczba się zgadza.

Przewodniczący poseł Andrzej Kosztowniak (PiS):
Głosowało 51 posłów. Za – 29, przeciw – 22, nikt się nie wstrzymał. Tym samym wniosek 
uzyskał akceptację.
Proszę państwa, przechodzimy do głosowania trzeciego. Poddajemy pod głosowanie 

wniosek nr 3, dotyczący części 26 – Łączność. Bardzo proszę o uruchomienie głosowania. 
Wniosek o negatywną ocenę wykonania budżetu. Kto jest za? Kto jest przeciw? Kto się 
wstrzymał? Proszę o podanie wyników głosowania.
Głosowało 49 posłów. Za – 21, przeciw – 28, nikt się nie wstrzymał. Tym samym 

wniosek uzyskał negatywną opinię.
Proszę państwa, przechodzimy do głosowania wniosku czwartego. Poddaję pod gło-

sowanie wniosek nr 4 z części 27 dotyczącej informatyzacji, zgłoszony przez pana posła 
Arkadiusza Marchewkę. Kto jest za negatywną oceną wykonania budżetu w tym zakre-
sie? Kto jest przeciw? Kto się wstrzymał? Proszę o podanie wyników głosowania. Głoso-
wało 51 posłów. Za było 22, przeciw było 29. Tym samym wniosek nie uzyskał akceptacji 
Komisji.
Proszę państwa, przechodzimy do głosowania wniosku nr 5 dotyczącego części 39 

– Transport. Bardzo proszę o uruchomienie głosowania. Kto jest za negatywną oceną 
wykonania budżetu w części 39? Kto jest przeciw? Kto się wstrzymał? Proszę o podanie 
wyników głosowania. Głosowało 49 posłów. Za było 21, przeciw było 28. Tym samym 
wniosek nie uzyskał pozytywnej akceptacji Komisji.
Proszę państwa, przechodzimy do głosowania wniosku nr 6, część 89 – Państwowa 

Komisja do spraw wyjaśnienia przypadków czynności skierowanych przeciwko wolno-
ści seksualnej i obyczajności wobec małoletniego poniżej lat 15. Kto jest za negatywną 
oceną wykonania budżetu w tym zakresie? Kto jest przeciw? Kto się wstrzymał? Proszę 
o podanie wyników głosowania. Głosowało 51 posłów. Za – 22, przeciw – 29. Stwierdzam, 
że wniosek został odrzucony przez Komisję.
Proszę państwa, przechodzimy do głosowania wniosku nr 7, dotyczącego planu finan-

sowego Państwowego Gospodarstwa Wodnego Wody Polskie. Bardzo proszę o urucho-
mienie głosowania.
Kto jest za negatywną oceną wykonania budżetu dla Państwowego Gospodarstwa 

Wodnego Wody Polskie? Kto jest przeciw? Kto się wstrzymał? Proszę o podanie wyników 
głosowania. Głosowało 51 posłów. Za było 21, przeciw było 30. Tym samym stwierdzam, 
że wniosek został odrzucony przez Komisję, zaopiniowany negatywnie.
Proszę państwa, przechodzimy do głosowania ósmego wniosku, dotyczącego planu 

finansowego państwowego funduszu celowego – Centralna Ewidencja Pojazdów i Kie-
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rowców, zgłoszonego przez pana posła Arkadiusza Marchewkę. Bardzo proszę o urucho-
mienie głosowania.
Kto jest za negatywną oceną wykonania budżetu w tym zakresie? Kto jest przeciw? 

Kto się wstrzymał? Proszę o podanie wyników głosowania. Głosowało 51 posłów. Za – 22, 
przeciw  –  29. Tym  samym stwierdzam,  że wniosek  został  odrzucony przez Komisję 
Finansów.
Proszę państwa, przechodzimy do głosowania. Poddaję pod głosowanie sprawozda-

nie Komisji Finansów Publicznych w sprawie sprawozdania z wykonania budżetu pań-
stwa za 2021 r. wraz z projektem uchwały Sejmu w brzmieniu, które wcześniej państwu 
przedstawiłem. Czy mogę prosić o uruchomienie głosowania?
Proszę państwa, kto  jest za przyjęciem sprawozdania wraz z projektem uchwały? 

Kto jest za? Kto jest przeciw? Kto się wstrzymał? Proszę o podanie wyników głosowania.
Głosowało 51 posłów. Za było 29, przeciw – 22, nikt się nie wstrzymał. Tym samym 

stwierdzam, że Komisja przyjęła sprawozdanie wraz z projektem uchwały.
Komisja musi jeszcze wybrać posła sprawozdawcę, który przedstawi na posiedzeniu 

plenarnym Sejmu sprawozdanie Komisji i projekt uchwały.
Bardzo proszę, panie przewodniczący.

Poseł Adam Gawęda (PiS):
Panie przewodniczący, Wysoka Komisjo, pragnę zgłosić na sprawozdawcę pana przewod-
niczącego Andrzeja Kosztowniaka.

Przewodniczący poseł Andrzej Kosztowniak (PiS):
Bardzo dziękuję.
Czy są jeszcze jakieś inne kandydatury, szanowni państwo?

Poseł Krystyna Skowrońska (KO):
Ja się nie zgłaszam.

Przewodniczący poseł Andrzej Kosztowniak (PiS):
W takim razie dziękuję serdecznie za zaufanie. Wobec niezgłoszenia sprzeciwu stwier-
dzam,  że na posiedzeniu  Sejmu Komisję  będzie  reprezentował,  jako  sprawozdawca, 
Andrzej Kosztowniak. Na tym wyczerpaliśmy porządek dzienny posiedzenia Komisji. 
Zamykam posiedzenie Komisji, dziękując państwu serdecznie za wykonaną pracę. 
Proszę państwa, ja chciałbym również podziękować, chyba w imieniu nas wszystkich, 

zarówno sekretariatowi, jak i poszczególnym naszym współpracownikom. Bardzo dzię-
kuję. Nisko kłaniam się panu ministrowi Skuzie za dni, godziny współpracy. Składam 
również na pana ręce podziękowania dla wszystkich przedstawicieli rządu. Pan z nami 
najczęściej przebywał w trakcie prac nad sprawozdaniem. Dziękuję również innym insty-
tucjom państwowym, na czele z Najwyższą Izbą Kontroli, która również uczestniczyła 
na co dzień w każdym momencie prac tej Komisji.

Poseł Adam Gawęda (PiS):
Brawo dla Najwyższej Izbie Kontroli.

Przewodniczący poseł Andrzej Kosztowniak (PiS):
Dziękuję państwu serdecznie. 


